



Do you want to use English in your future career but lack the skill and confidence? If so, LinkU is for you!

你想在即将进入的职场中说一口流利的英语吗?是否又觉得缺乏技巧和自信呢?那么, LinkU就是为你量身打造!

After spending time in LinkU's three-week English immersion environment, you will walk away with new friends, increased confidence and excitement for your future as you build English communication skills for the international stage including resume and interviewing skills, understanding yourself, team development, and cross-cultural communication and understanding.

- Program Dates: July 14 August 1, 2014
- ◆ Each morning will be an interactive classroom experience in a small class setting designed to give one-on-one attention and many opportunities for English speaking.
- Afternoons and evenings will include a variety of skill-building, professional development, cross-cultural understanding and teambuilding projects in a fun, interactive English environment.
- Hear and speak more English in this threeweek immersion environment than in several years of study.
- ◆ The North American teachers are wellqualified, experienced professionals who are excited to spend time with you both in class and outside of class.

经过三周浸透式全英文学习体验, 你将提高英文沟通技能, 学习简历书写和应对面试的技巧, 更深入地了解自我以及参与团队建设, 提高跨文化沟通和理解能力, 为登上国际舞台做好准备。在这里, 你将收获到的是——志同道合的新朋友, 直线上升的自信和对未来的满满期待!

- ◆ 项目时间: 2014年7月14日至8月1日。
- ◆ 每天上午:活跃的互动课堂,学员将会得到教师一对一的 关注,并且每个人都有足够的机会练习口语。
- ◆ 下午及晚上: 学员们参加多样有趣的活动, 在一个轻松活泼的英文听说氛围当中, 提高英文技能, 增加专业的发展能力, 提高跨文化理解能力, 并且参与团队建设项目。
- ◆ 学员在三周内高强度的英语听、说练习会超过常规学习中 几年的练习量。
- ◆ 北美教师是经验丰富、优秀的专业教师,他们非常乐意在 课堂内外和学生们一起度过美好的时光。





Students who take part in this three-week immersion program will experience dramatic improvement in their listening comprehension and oral production (fluency and articulation) of English and gain confidence in their English ability. The practical skills gained will enhance your future effectiveness and marketability, and give you greater confidence as you prepare for the future. You will also have the opportunity to form lasting relationships with foreign teachers and university peers.

参加并完成此项目的学员将体验到英语听力和口语上惊人的成长(清晰流畅),并且增加对自己英文能力的自信。在培训中掌握到的实用技能会帮助学员在将来高效做事并培养他们有很好的市场适应能力,以此建立他们面对未来的信心。同时他们有机会与外教和国外大学同龄人建立持久的友好关系。





English Language Institute/China is a professional teaching organization committed to excellence in education, conduct, and building friendships while striving to meet China's rigorous and ever-changing English education needs as it prepares students, teachers and leaders for success in the global economy. 美国英语学会是一个追求教学敬业、品行高尚,诚筑友谊的专业教育机构,致力于满足中国持续变化的英语教育需求,帮助中国的教师、学生和行业领袖们在全球经济中取得成功。